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Abstract (en)
The temporary connector (10) for two components (12, 14) consists of a linking piece (18) with a base section (38) fastened to one of the
components e.g. by bolts (30) and nuts (44), and active portions (40) covering a recess (20) containing a pyrotechnic expansion tube (16). The
active portions are deformable and have hook-shaped ends engaging with a groove (36) in the second component (14) to form a pressure coupling.
The detonation of the pyrotechnic tube deforms the active portions to disengage the hooks and separate the two components without damaging
them.

Abstract (fr)
Un dispositif (10) de liaison provisoire et de séparation pyrotechnique relie normalement deux éléments (12, 14). Ce dispositif comprend une piece
de liaison (18) dont une partie de base (38) est fixée a I'un (12) des éléments. Des parties actives (40) de la piéce de liaison (18) recouvrent un
espace (20) dans lequel est logé un tube (16) a expansion pyrotechnique. Les parties actives (40) sont déformables et comprennent des extrémités
(50) en forme de crochets qui sont regues dans une encoche (36) formée dans le deuxieme élément (14), pour assurer normalement une liaison par
pression entre les deux éléments. La mise a feu a pour effet de déformer les parties actives de fagcon a rompre cette liaison par pression. <IMAGE>
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